
Protokoll från styrelsemöte nr 4/2020 i Granviks Byalag

Datum: 20201122

Plats: Vid Julenen, Trekanten.

Närvarande: Leif Gustafsson, Gittan Lind, Roland Karlsson, Roland Brandqvist och Stefan 
Brandqvist samt Göran Lind.

§1 Mötets öppnas
Ordföranden hälsar välkomna och förklarar mötet öppnat.

§2 Val av justeringsman
Till justeringsman väljs Roland Karlsson.

§3 Föregående mötesprotokoll
Leif föredrog föregående mötes protokoll från 27/10 och detta godkändes. Kort uppföljning 
följer. 
Mikael Harrysson från Sveaskog har varit och inspekterat bron vid Sågdammens tillflöde i 
den norra delen. Det kommer inte göras något just nu åt bron. För information så krävs 
godkännande av kommunen om det behöver grävas på platsen.
Kommunen kan inte sörja för elförsörjningen till elstängslet till hästhagen. Vårt alternativ är 
mata med ett 12V batteri. Vi behöver också skaffa en 12V pulsator. Roland B ska kolla upp 
pris för en pulsator.
Angående att ta bort buskarna som skymmer sikten på väg ner mot hamnen så återstår för 
Leif att prata med kommunen. 
Leif ska bjuda in Per i vandrarhemmet för att presentera de nya kartorna över omgivningen 
på nästa möte.
En 100W solpanel inklusive laddningsregulator och kablar finns att köpa för 2700 kr 
inklusive moms . Vi beslöt att köpa en sådan eftersom vi har pengar på kontot och att en 
solpanel med högre kapacitet underlättar arbetet för den som är bastuansvarig. Roland B 
ombesörjer detta. Den gamla solpanelen planerar vi att använda till att ladda batteriet till 
elstängslet för hästhagen.

§4 Rapporter
Granvik Event planerar att hålla tipspromenader 5/12 och 12/12. Den 12/12 kan det 
eventuellt hållas en julmarknad i samband med detta, men det hänger på restriktionerna 
angående Covid 19 vid det aktuella datumet. För tipspromenaden som hölls 14/11 så har 
Byalaget fakturerat Granvik Event 2500 kr för omkostnader och arbetsinsatser. 
Göran informerade om att kommunen bytt ut trasiga lampor i gatljusen i byn, men bara 
längs Jägmästarvägen och inte i övre delen. Leif ska prata med kommunen om detta.

§5 Glöggmys
Som nämnts tidigare så hålls glöggmys fredag den 11/12 med start kl 17.00 vid grillkåtan 
nere vid hamnen. 

§6 Övriga frågor
Leif föreslog att vi ska sätta upp en skylt vid bastun som informerar om att bastun är 
tillgänglig för uthyrning. Det är ju en del besökare i byn som tar sig en promenad förbi 
bastun t.ex i samband med tipspromenader .



Mötets deltagare konstaterade till sist att Gittans medhavda glögg smakade alldeles 
förträffligt. Det bådar gott inför glöggmyset den 11/12.
Vid tyckte också att utskyckningen av Julenen med allehanda reflexer blev utmärkt även om 
vi inte nådd ända upp till enens topp.

§7 Nästa möte.
Nästa möte ska hållas under februari. Leif skickar ut en kallelse senare.

§8 Mötet avslutas
Mötet förklarades avslutat.

Mötets ordförande Leif Gustafsson

Mötets sekreterare Roland Brandqvist

Justeras Roland Karlsson


